
 

 

 

 

 

 

TÁJÉKOZTATÓ FÜZESGYARMAT VÁROS 
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Füzesgyarmat Város közművelődéssel kapcsolatos feladatait egyszerre több szervezet 

is ellátja. A helyi intézmények, így az általános iskola, a bölcsöde, az óvoda és a civil 

szervezetek által képviselt tevékenységek és programok is. Jómagam az 

önkormányzati szervezésű rendezvényekért vagyok felelős, valamint azért, hogy 

összefogjam és segítsem a korábban felsorolt intézmények és szervezetek munkáját. 

Teendőim száma igen nagy mennyiségű, feladataim pedig meglehetősen sokrétűnek 

mondhatók, ugyanis minden korosztály és társadalmi réteg igényeit figyelembe véve 

kell igényes, szórakoztató, modern, kulturális és művészeti programokat szerveznem.  
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FÜZES FESZTIVÁL  

 

Számomra az év legnagyobb kihívását és feladatát a Füzes Fesztiválok létrehozása és 

szervezése jelenti. A rendezvény korábban falu, majd városnapnak indult, de mára 

már egy kisebb vidéki fesztivállá forta ki magát. Azt gondolom, hogy a város 

adottságai kiváló táptalajt biztosítanak arra, hogy ez a fesztivál később akár 

országszintűre nője ki magát és a már meglévő turisztikai, valamint látogatottsági 

adatokat megnövelve vigye Füzesgyarmat Város jó hírét. Tavaly a településtől 

számított 80km-es körzetben sikerült közel  8000 emberhez elérnie a Füzes 

Fesztiválnak,  a  kereskedelmi médiumok által sugározott reklámokon, az internetetes 

közösségi médiaportálokon közzé tett filmeken és fotókon, valamint a nyomtatott  

reklámokon, szórólapokon és plakátokon keresztül. Úgy vélem, hogy ezt a sikert nem 

csupán csak a kiváló fellépőknek, hanem a hatásos és kellően megtervezett 

marketingnek, a fesztivál megújult, lendületes és fiatalos arculatának is köszönhetjük. 

Ezen sikerek megtapasztalása  után, természetesen még nagyobb  elszántsággal és 

elhivatottsággal tervezem a Füzes Fesztivál 2018. évi programját. Azt gondolom, 

hogy a tavalyi évek sikereinek mentén sikerül majd egy nagyot lépjünk az idei évben 

is.  

 

SAJTÓKAPCSOLATOK  
A korábbi években az eddiginél is szorosabb kapcsolatot sikerült kialakítanunk a 

megyei és az országos médiumok valamennyiével. Rendszeres sajtómegjelenéseink 

vannak a Békés Megyei Hírlapban, valamint ennek online felületén a BEOL-on és a 

HIR6 online hírportálon. Mindezek mellett az M1 stábja is gyakran ellátogat hozzánk 

egy-egy esemény kapcsán és élő tudosítással hívják fel az ország lakosságát a 

füzesgyarmati események valamennyiére. Ezen kapcsolatok ápolása ebben az évben 

sem maradhat el, így gondosan ügyelek arra, hogy ezekkel a médiumokkal heti 

kapcsolatban maradva állandó és megfelelő tájékoztatást adjak a Füzesgyarmaton 

zajló eseményekről, érdekességekről és az itt élő lakosok különleges tudásáról és 

képességeiről.   
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A FÜZESGYARMATI KÖZÖSSÉGI KÖZPONT   
A két éve megnyílt Közösségi Ház mára már jól bejáratott, a civilszervezetek által is 

sokat használt közösségi térré vált. Számtalan témában került már több előadás is 

megrendezésre, melyek nagy sikert arattak az arra ellátogatók körében. Minden nemet 

és korosztályt érintő témák is feldolgozásra kerültek, úgy mint pl. drogprevenciós 

előadások, egészségmegőrzéssel foglalkozó előadások, valamint egészségszűrrések, 

lakossági fórumok, gyermeknapok, civilszervezetek által  létrejött foglalkozások és 

gyűlések. Olyannyira belelendült minden szervezet, hogy olykor ütközések 

keletkeznek az időben le nem egyeztetett programok kapcsán és néha konfliktus 

helyzet is kialakul. Ezt a továbbiakban megelőzvén szeretném javasolni, hogy minden 

egyes tervezett rendezvény időpontját a jövőben velem legyenek szívesek egyeztetni. 

A helyi intézményvezető és a központ területi vezetősége nem sokban nyújt segítséget 

a programok koordinálásban és technikai kiszolgálásában. Az állandó portaszolgálat 

nagy segítség, de sajnos egy a lakosoknak szóló, akár 130 fő vendéget számláló 

rendezvény lebonyolításához már kevés. Ahhoz, hogy mindenkinek sikeresen 

megrendezésre kerüljön egy eseménye, tudnunk kell azt, hogy melyik időpontban és  

hány órától kívánja megtartani azt? Hány meghívott vendégre és érdeklődőre kell 

számoljunk?  Milyen technikai feltételekre van szüksége ahhoz, hogy megtudja tartani 

a rendezvényét? Mivel a központnak nincs állandó személyzete, így a 

teremberendezést és a technikai eszközöket is nekem és a kolléganőmnek kell 

biztosítanunk. Örömmel segítünk mindenkinek, ha alkalmunk nyílik rá, de valójában 

hozzánk csak az önkormányzati szervezésű rendezvények lebonyolítása tartozik. 

Mindemellett, mivel feladatunk segíteni a civilszervezeteket és a város 

közművelődésének fejlődését, örömmel segítünk ha tudunk. A javaslatom az, hogy ha 

bárki részéről is igény merülne fel arra, hogy rendezvényt hozzon létre a közösségi 

házban, vegye fel velem, vagy a kolléganőmmel a kapcsolatot és mi ezt követően a 

közösségi központ vezetőjével egyeztetve pontosítjuk a le programot. Vannak állandó 

programjaink, így például a pályázati pénzből létrejött Főnix Art Mozi is, ami állandó 

heti szinten szórakoztatja a város lakosságát. Minden pénteki és szombati napon két-

két filmet vetítünk le, a havi aktuális filmkínálat listájából kiválasztva. Ezeket a 

filmeket forgalmazó által, leszerződve eltérő pénzösszeg fejében kölcsönözzük ki. 

Amennyiben egy film vetítése, más program miatt elmarad a kölcsönzési díjat abban 

az esetben is kötelesek vagyunk kifizetni. Sajnos több példa is volt már arra, hogy 
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mások által be nem tervezett időpontban megvalósuló rendezvény miatt a vetítés 

elmaradt és a film bérleti díját ez esetben is ki kellett fizetnünk. Ezúton kérem minden 

kedves szervezet tagjait, hogy vegyék figyelembe azt, hogy a mozit a pályázatban 

foglaltak szerint kötelességünk megfelelő módon üzemeltetni. Amennyiben időben 

tudunk arról, hogy a mozi vetítésének időpontján bármiféle rendezvényt szeretnének 

szervezni, akkor a vetítési hónapot megelőzően a szervezendő esemény dátumára nem 

rendelünk le filmet.  Ezt követően nem kerül költségbe a kölcsönzés, mert nem valós 

meg az adott dátumra és a rendezvényt is sikeresen megtudják tartani a Közösségi 

Házban.  


